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Abstract (en)
[origin: CN114122758A] The invention relates to a potential distribution device for an electrical conductor, comprising: at least one feed element
which is adapted to be electrically connected to a first electrical conductor; and at least one distribution element which is adapted to be electrically
connected to the at least one second electrical conductor, the feed-in element having a first plug and the distribution element having a corresponding
second plug that can be plugged together with the first plug for the electrical connection of the feed-in element and the distribution element, the first
electrical conductor and the second electrical conductor are electrically connected.

Abstract (de)
Eine Potentialverteileranordnung für elektrische Leiter, aufweisend:zumindest ein Einspeiseelement angepasst zur elektrischen Verbindung
mit einem ersten elektrischen Leiter; undzumindest ein Verteilerelement angepasst zur elektrischen Verbindung mit zumindest einem zweiten
elektrischen Leiter, wobei das Einspeiseelement ein erstes Steckelement aufweist und das Verteilerelement ein mit dem ersten Steckelement
zusammensteckbares korrespondierendes zweites Steckelement aufweist zur elektrischen Verbindung des Einspeiseelements und des
Verteilerelementes zum elektrischen Verbinden des ersten elektrischen Leiters und des zweiten elektrischen Leiters.
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